
Protokół nr 1/2023/2024

Z posiedzenia Rady Rodziców Pozytywnej Szkoły Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego w

Gdańsku

W dniu 27.09.2023 r. w Pozytywnej Szkole Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego w Gdańsku

odbyło się spotkanie Rad Oddziałowych wybranych na rok szkolny 2023/2024. W spotkaniu tym

uczestniczyli:

ze strony szkoły:

Alicja Chachulska – wicedyrektorka

Mateusz Ptaszyński - wicedyrektor

ze strony rodziców:

37 osób; reprezentowały one 33 Rady Oddziałowe.

Dodatkowo w spotkaniu uczestniczyły 3 osoby reprezentujące Oddziały Przedszkolne.

Spotkanie odbyło się według poniższego porządku:

1. Wybór nowego Prezydium Rady Rodziców

2. Głosowanie nad przyjęciem Szkolnego programu wychowawczo-profilaktycznego

3. Omówienie spraw pozostałych

Ad 1 Wybór nowego Prezydium Rady Rodziców

Do Prezydium Rady Rodziców zaproponowano następujące kandydatury:

1. Grażyna Thiel

2. Anna Niemand-Niedziela

3. Katarzyna Smyk

4. Beata Leer

5. Agnieszka Krawczyk

6. Aleksandra Góralska-Dederowska

7. Joanna Tul-Gola

8. Katarzyna Piechowska

Powyższe kandydatury zostały, jednogłośnie, zaakceptowane przez obecnych na spotkaniu

przedstawicieli Rad Oddziałowych w głosowaniu jawnym.



W związku z powyższym podjęta została Uchwała nr 1/2023/2024 o następującej treści:

Uchwała nr 1/2023/2024

z dnia 27.09.2023 r.

§1

Przedstawiciele Rad Oddziałowych działających przy Pozytywnej Szkole Podstawowej im. Arkadiusza

Arama Rybickiego w Gdańsku obecni na spotkaniu w dniu 27.09.2022 r. w głosowaniu jawnym

dokonali wyboru Prezydium Rady Rodziców na rok szkolny 2022/2023. Do Prezydium wybrani zostali:

Beata Leer – Przewodnicząca

Grażyna Thiel – Zastępca przewodniczącej

Członkinie:

Anna Niemand-Niedziela

Katarzyna Smyk

Agnieszka Krawczyk

Aleksandra Góralska-Dederowska

Joanna Tul-Gola

Katarzyna Piechowska

§2

Wszystkie powyższe osoby wyraziły zgodę na kandydowanie.

§3

Prezydium wybrane zostało jednogłośnie.

§4

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia

W imieniu Rady Rodziców

Beata Leer



Ad 2 Głosowanie nad przyjęciem Szkolnego programu wychowawczo - profilaktycznego

Osoby reprezentujące szkołę poinformowały, że do dnia 27.09.2023, nie wpłynęły żadne uwagi

odnośnie do zaproponowanej treści Programu wychowawczo-profilaktycznego na rok szkolny

2023/2024. Na zebraniu poruszono temat konieczności organizowania Dnia Papieskiego w szkole

(zapisany w Programie). Ustalono, że wskazane aktywności i wydarzenia są dobrowolne, nie ma

przymusu uczestnictwa. Wydarzenie to było ujmowane w latach poprzednich w Programie, jego

przebieg nie wpływał na osoby nim nie zainteresowane. W związku z powyższym przystąpiono do

głosowania nad przyjęciem dokumentu. Wszystkie zgromadzone osoby zagłosowały ostatecznie za

przyjęciem Szkolnego programu wychowawczo-profilaktycznego bez wprowadzania zmian.

Uwzględniając wynik głosowania podjęta została Uchwała nr 2/2023/2024.

Uchwała nr 2/2023/2024

z dnia 27.09.2023 r.

§1

Prezydium Rady Rodziców działające przy Pozytywnej Szkole Podstawowej im. Arkadiusza Arama

Rybickiego w Gdańsku, zarządziło głosowanie jawne nad przyjęciem do stosowania treści

przedstawionego przez dyrekcję szkoły dokumentu o nazwie Program wychowawczo-profilaktyczny w

Pozytywnej Szkole Podstawowej im. Arkadiusza Arama Rybickiego w Gdańsku na rok szkolny

2023/2024.

§2

Wszystkie obecne na spotkaniu osoby wzięły udział w głosowaniu.

§3

33 obecne osoby głosowały za przyjęciem programu

Nikt nie głosował przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu

§4

Dokument został przyjęty do stosowania jednomyślnie

§5

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia

W imieniu Rady Rodziców Beata Leer



Ad 3 Sprawy pozostałe

3.1.Prace domowe

Przedmiotem dyskusji były prace domowe oraz, w przypadku ich realizacji, wpisywane do

dziennika BZ – brak zadania. Przypomniano, że w szkole zadania domowe tylko dla chętnych, a

jakakolwiek informacja o jego braku nie może wpłynąć na ocenę końcową z danego przedmiotu,

ani na ocenę z zachowania ucznia.

3.2.Wniosek o przypomnienie nauczycielom zasad

Wniosek skierowany przez rodziców do dyrekcji, odnośnie do przypomnienia nauczycielom zasad

obowiązujących w szkole, dotyczył zarówno zadawanych prac domowych (wg punktu 3.1

niniejszego protokołu), jak i odnośnie do stroju szkolnego. Wskazano, że informacja o braku

wymaganego stroju wpisywana jest do librusa przez wszystkich nauczycieli, podczas gdy

dokument Zasady ubioru uczniów daje takąmożliwość jedynie wychowawcy. Przytoczona

została, zapisana w Regulaminie, gradacja postępowania wobec ucznia nie stosującego się do

Zasad ubioru. Przypomniano, że adnotacja ta ma służyć dyscyplinowaniu uczniów oraz

przekazywania informacji rodzicom, nie może być traktowana jako kara. Powinna więc być

precyzyjna oraz wpisana w dniu zaistnienia zdarzenia, nie w terminie późniejszym. Uczeń

powinien zostać poinformowany przez nauczyciela o zauważonych odstępstwach od

regulaminowego stroju. Odnotowano przypadki, kiedy informacja o braku stroju szkolnego

pojawiała się nie tylko ze sporym opóźnieniem, ale i dotyczyła piątków, podczas gdy w ten dzień

uczeńma dowolność w doboru stroju. Jednocześnie wskazano na konieczność doprecyzowania

zapisów dokumentu Zasady ubioru uczniów w zakresie akceptowalnych napisów na bluzach, z

ponownym rozpatrzeniem jego zapisów włącznie.

3.3.Nieobecność ucznia dłuższa niż 10 dniowa w szkole

Przypomniano, iż zgodnie ze zaktualizowaną treścią Statutu Szkoły, nieobecność ucznia dłuższa

niż 10 dni roboczych musi zostać właściwie usprawiedliwiona, np. zwolnieniem lekarskim.

3.4 Zajęcia na basenie

Ważnym tematem poruszonym podczas spotkania była kwestia hejtu i komentarzy, które mają

miejsce podczas zajęć na basenie w klasach starszych. Często obraźliwe komentarze są

powodem, iż znaczna część uczniów rezygnuje, pod różnymi pretekstami, z udziału w tych

zajęciach. Dyrekcja poinformowała, iż nie ma możliwości podziału na grupy pływające i nie

pływające i zorganizowania dla nich odrębnej opieki. W związku z faktem jednak, że temat hejtu

dotyczy nie tylko kwestii wyglądu w stroju kąpielowym, a jest większym problemem wśród

młodzieży, ustalono, że pracujące w szkole panie psycholog i panie pedagog opracują programy



informacyjne, wychowawcze oraz inne materiały do prac w grupach, mające na celu ograniczyć

hejt wśród młodzieży

3.5 Możliwość wykonywania połączeń telefonicznych podczas przerw

Wskazano, że nauczyciele uniemożliwiają uczniom klas najmłodszych kontakt telefoniczny z

rodzicami podczas przerw. Ustalono, iż w tym zakresie wymagane jest doprecyzowanie

istniejących w szkole regulacji w tym zakresie. Przedstawiciele Prezydium Rady Rodziców

zaproponują zapis uwzględniający uwagi, które pojawiły się na spotkaniu.

3.6 Zajęcia SKS dla klas 3

Wskazano, że zajęcia dodatkowe SKS skierowane są wyłącznie do wybranej grupy klas trzecich.

Obecnie odbywają się one wyłącznie w czwartki i piątki w godzinach przedpołudniowych, kiedy

to część klas trzecich ma planowe zajęcia lekcyjne. Nie mają więc możliwości uczestniczenia w

zajęciach sportowych, nie otrzymują również w zamian propozycji zajęć w godzinach dla nich

dogodnych. Przedstawiciele dyrekcji nie zaproponowali rozwiązania w tej kwestii, temat

pozostaje więc otwarty.

3.7 Zajęcia świetlicowe

Wskazano na problem braku otwieranych okien, oraz wentylacji w pomieszczeniach

przeznaczonych na świetlicę, padła propozycja częstszych wyjść dzieci na powietrze, co miało

zostać zweryfikowane z planem zajęć świetlicowych

3.8 Pozostałe

Bal klas ósmych – wstępnie proponowany termin organizacji – czerwiec 2024, ostatni tydzień

zajęć szkolnych.

Ważne komunikaty dla rodziców przekazywane będą wyłącznie przez librus.

Padła propozycja, żeby na koniec danego semestru, mundurki z biura rzeczy znalezionych, które

nie zostały przez nikogo odebrane wykorzystać ponownie. Chętni rodzice , mogą je wyprać i

przekazać biedniejszym dzieciom, zamiast ich utylizować.

Poruszono kwestie zamkniętego boiska szkolnego poza zajęciami odbywającymi się w szkole.

Środki zebrane podczas kiermaszów zostaną wydatkowane według decyzji uczniów (Budżet

Uczniowski zorganizowany na kształt obowiązującego w kraju Budżetu Obywatelskiego).

WOŚP – czy w szkole można powrócić do organizacji finału Orkiestry – do ustalenia z dyrekcją

szkoły.

Na tym protokół zakończono.


